
За укрепването на младежите

Когато сме 
изпълнени с любовта 

на Спасителя, 
Неговото иго наистина 

може да бъде леко, а 
Неговото бреме може 

да се усеща леко.
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